

ISLAMIC CENTRE FOR DEVELOPMENT OF TRADE (ICDT)

Tour des Habous, Ave des FAR
PO BOX 13545 CASABLANCA 20.000
Casablanca – Kingdom of Morocco
Tél : +212 522 314974
Fax : + 212 522310110
E-mail : icdt@icdt-oic.org
Web Site : www.icdt.oic.org.

SOCIÉTÉ DES FOIRES INTERNATIONALES DE TUNIS

Parc des Expositions et Centre de Commerce International
PO BOX N° 1 – 2015 Le Kram – Tunis – Tunisia
Tél : (00 216) 71 973 111/(00 216) 71 976 111
Fax : (00 216) 71 971 666
E.mail : arbi.mrabet@fkram.com.tn; itf.com@fkram.com.tn
Web site : www.fkram.com.tn

ORGANIZERS



SOCIÉTÉ DES FOIRES
INTERNATIONALES
DE TUNIS



Ministry of Trade and Export
Development



Organization of Islamic
Cooperation (OIC)



Islamic Centre for Development
of Trade (ICDT)

PARTNERS



10th OIC
HALAL
EXPO

Organization of
Islamic
Cooperation

08 | 12
OCTOBER 2024

AU PARC DES EXPOSITIONS
DU KRAM - TUNISIE

www.halalexpo-tunisia.com.tn

ORGANIZERS



SOCIÉTÉ DES FOIRES
INTERNATIONALES
DE TUNIS



Ministry of Trade and Export
Development



Organization of Islamic
Cooperation (OIC)



Islamic Centre for Development
of Trade (ICDT)

PARTNERS





10th OIC
HALAL
EXPO

Organization of
Islamic
Cooperation

08 | 12
OCTOBRE 2024
AU PARC DES EXPOSITIONS
DU KRAM - TUNISIE



Le CIDC et la Société des Foires Internationales de Tunis organisent sous le patronage du Ministère du Commerce et du Développement des Exportations de la République Tunisienne, la 10^{ème} édition du Salon des Produits Halal des Etats Membres de l'OCI du 8 au 12 Octobre 2024 au Parc des Expositions du Kram à Tunis.

Ce salon a pour objectifs d'accueillir les acteurs de la filière Halal, en quête d'opportunités d'affaires et de partenariat dans les pays de l'OCI, et constitue une opportunité pour les entreprises et acteurs de la filière Halal pour promouvoir leurs produits et services et développer les investissements dans ce secteur.

DENOMINATION

10^{ème} édition du Salon des Produits Halal Des Etats Membres de l'OCI

ORGANISATEURS

- Centre Islamique pour le Développement du Commerce (CIDC)
- Société des Foires Internationales de Tunis

DATE ET LIEU

8 au 12 Octobre 2024, Parc des Expositions du Kram – Tunisie

ACTIVITES EN MARGE

- Panel sur la coopération entre les pays arabes de l'OCI sur la certification Halal.
- Présentation du rapport annuel sur l'économie Halal au sein de l'espace OCI.
- Rencontre Acheteurs – Vendeurs
- Visite d'entreprises locales opérant dans le secteur du Halal
- Formation sur l'accès au marché au profit des coopératives féminines



**SOCIÉTÉ DES FOIRES
INTERNATIONALES
DE TUNIS**

www.fkram.com.tn



The Islamic Centre for Development of Trade (ICDT) and the « Société des Foires Internationales de Tunis » will organize under the patronage of the Ministry of Trade and Export Development of the Republic of Tunisia, the 10th Exhibition of Halal Products of the OIC Member States, from 8th to 12th October 2024 at the Kram Exhibition and International Trade Center of Tunis.

This Exhibition which is dedicated to Halal trade, Halal standards and Halal production and logistics, is an excellent opportunity for the actors of the Halal industry to promote their products and services and to develop trade and investment in this important sector.

EVENT

10th OIC Halal Expo

ORGANIZERS

- Islamic Centre for Development of Trade (ICDT)
- Société des Foires Internationales de Tunis

DATE & VENUE

8th to 12th October 2024, Tunis
Exhibition and Trade Center of Tunis – Le Kram – Tunisia

SIDELINE EVENTS

- Panel on cooperation between Arab countries of the OIC on Halal certification.
- Presentation of the annual report on the Halal economy within the OIC area.
- Buyers-Sellers Meetings
- Visit to local businesses operating in the Halal sector
- Training on market access for the benefit of women's cooperative